

順豐速運登陸第十四屆健康博覽2021
 SF EXPRESS in 14th Health Expo 2021

入場人士專享配送優惠

Exclusive Delivery Offers for Visitors



全港配送服務優惠

Hong Kong Domestic Delivery Offer

低至 **港幣 \$33**
 as low as HKD

港九新界同離島都送到!

Deliver to Hong Kong Island, Kowloon,
 the New Territories and Islands District

入場人士專享全港配送服務優惠詳情：
 Details of Exclusive Hong Kong Domestic Delivery Offer for Visitors:

紙箱型號 SF Packing Material	F2 號紙箱 SF Box	F4 號紙箱 SF Box	F6 號紙箱 [^] SF Box [^]
長闊高總和 Total Length, Width and Height	≤ 60 厘米 cm	≤ 100 厘米 cm	≤ 140 厘米 cm
重量限制 Weight Limitation		≤ 20 公斤 kg	
場內優惠價 Exclusive Offer	港幣 \$33 HKD	港幣 \$58 HKD	港幣 \$98 [^] HKD

[^]順豐紙箱F6號紙箱不適用於順豐智能櫃取件

[^]F6 SF Box are not available for pick up at SF Lockers

此優惠豁免順豐包裝物料費用

SF packing material fee is exempted for this exclusive offer

此優惠只限第十四屆健康博覽2021的入場人士於場內順豐速運攤位寄送20公斤以內的香港本地快件時使用

This offer is only applicable to visitors who send out Hong Kong domestic parcels weighing 20kg or below at 14th Health Expo 2021 – SF Express booth

攤位亦接受寄送至中國內地、香港、澳門及台灣地區以及全球超過200個國家及城市的快件，但具體收寄標準按托寄物及目的地有所不同，詳情請向駐場順豐工作人員查詢

The booth accepts shipments from Hong Kong region to Mainland China, Hong Kong, Macau, Taiwan and more than 200 countries and cities. Delivery standards may vary depending on mailing items and destinations. Please approach on-site SF staff for details



順豐香港
SFHK APP